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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato  

12.12.2024 

 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr.  

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Pernille Kjøngerskov (PK), René Beck (RB) 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JJL) 

Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Jonas Langvad (JKL), Louise Westphal – suppleant 

(LW), Elevrådsrepræsentanter. 

 

Afbud fra: Suzet Skovby (SS), Hans Christian Johansen (HJ), Anitta Smedegaard – suppleant (AS), 

Tina Bladbjerg (TB) 

Bemærkning: Skolen var vært for lidt god forplejning.  

Elevrådet vil være med den første time 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad 

bagefter? 
 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

• Elevrådet 

At alle er orienteret De fleste 

orienterende punkter 

vil stå i 

kalenderindkaldelsen 

Formanden opfordrer til, at 

møderne prioriteres, da vi de 

seneste måneder har været 

ramt af afbud. 

 

Elevrådsrepræsentant beretter 

om en juleklippedag, der som 

noget nyt var arrangeret af 

elevrådet. Det har givet gode 

erfaringer, og det er planen, at 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

inddrage eleverne 

fremadrettet i flere projekter.  

 Opfølgning på beslutninger 

fra sidste møde 

At vi får fulgt op på 

beslutninger fra 

sidste 

skolebestyrelsesmøde 

jf. referatet 

 Punktet om en ”God skole for 

alle” og skole/hjemsamtaler 

flyttes til dette møde. 

 

Brugsordningen skal på 

dagsordenen til næste møde. 

 Årsmøde   Jonas, Kim, Vibeke spiller ind 

med punkter til Jens til 

årsberetningen. 

 

Emner til årsmødet: Det gode 

forældresamarbejde, 

Skolebørn og Digitale medier.   
Kvalitetsprogram – frihed og 

fordybelse (se bilag) 

At alle er orienteret JJL giver en kort 

opsummering 

Programmet er vedtaget i 

Folketinget dags dato. 

 

Vi venter på lokale 

retningslinjer, før vi kan 

håndtere de enkelte punkter 

som bestyrelse og skole.  

Det er foreslået, at vi har et 

punkt fast på dagsordenen, der 

hedder ”Kvalitetsreformen”, så 

vi hele tiden er skarpe på¨, 

hvad der skal tages stilling til. 

 

Endvidere vil bestyrelsen holde 

øje med, hvordan de 

økonomiske aspekter i 

kvalitetsreformen udmøntes 

kommunalt 
 

Erfaringer med tysk i tredje 

klasse 

En kort orientering 
om erfaringerne 

PN giver en 

orientering 

Gehts gut! 

Børnene er nysgerrige, og 

tysklærerene oplever, at det er 

et godt tidspunkt at lægge et 

fagligt fundament.  

 Ændringer af Skole- 
hjemsamtalerne 

Punkt fra sidste møde Oplæg ved PK og MS, 
derefter drøftelser 

Det ønskes, at elever og 

forældre i 7.-9. klasser oplever, 

at skole/hjem-samtaler er efter 

samme model som i 0.-6. 

klasser. 

Bestyrelsen beslutter, at det 
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Side 3 

skal ændres, og at der laves en 

ny tekst i princippet, der kan 

vises næste gang.  

Tidsfaktoren ønskes drøftet 

igen.  

 Status på en god skole for 
alle 

Punkt fra sidste møde Oplæg ved PK og MS Vi har afsluttet to projekter pt. 

Det er P-klassen, som 

mellemform for vores elever 

og en styrket ordblindeindsats 

sammen med Ødis.  

Begge projekter har givet os 

gode erfaringer og lever videre 

på skolen efter 

projektafslutning.  

Pt. har vi et projekt i gang, der 

hedder Onlineskolen. Det er 

sammen med Lyshøj og 

Brændkjærskolen.  

Projektet er målrettet elever 

med meget højt skolefravær og 

med tesen om at en dag 

hjemme, kan give eleverne 

mere mod på at komme de 

andre dage.  

Vi har 5 elever i onlineskolen 

lige nu, og der er afsat 8 

lektioner om ugen. Vi glæder 

os til at følge projektet, og få 

de erfaringer det giver.  

 Det gode gensidige 
forældresamarbejde. 

- Kommunikationen 
- Tonen i samarbejdet 
- Hvad er skolens 

opgave 
- Hvad kan 

bestyrelsen gøre 
 

Drøftelse af, hvad er 
det gode 
forældresamarbejde, 
og hvordan sikre vi et 
fortsat godt 
samarbejde 

Oplæg ved 
bestyrelsen og 
ledelsen, derefter 
drøftelser, der evt. 
kan tages med til 
arbejdsgruppen om 
forældresamarbejdet. 

Forældrehenvendelser er 

blevet drøftet i bestyrelsen 

Skolen tager henvendelser 

alvorligt og inddrager altid 

relevante myndigheder, eller 

gør det de kan, i forhold til at 

få stoppet det der kunne være 

uhensigtsmæssigt for elever 

f.eks. brug af nikotin, gruppe-

pres, eller en klassekultur der 

ikke er hensigtsmæssig.  

 

Skolebestyrelsen kan fremme 

det gode forældresamarbejde 

ved at lave principper og 

rammer, der kan hjælpe skolen 
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Side 4 

til samarbejde med forældre 

også i konfliktsituationer. 

  

Skolen vil forsøge at få 

konsulenter ud og fortælle om 

f.eks. risikoen ved brug af 

nikotin.  

Men dette er et godt eksempel 

på et område, hvor skolen har 

brug for, at forældre også er 

inddraget i at stoppe elevernes 

dårlige vaner med brug af 

nikotin.  

 

Skolen tager initiativer med til 

lærerne og vil drøfte, om der 

kan gøres mere i klasserne.  

 

Skolebestyrelsen arbejder 

videre i forhold til det videre 

arbejde med det gode 

gensidige forældresamarbejde. 

 

Udvalget arbejder videre inden 

næste møde. 

Evt.    Husk at Brugsordningen skal på 

næste møde. 

 

 

 

 


